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Tisztelt Képviselőtestület! 

 

Az önkormányzat felkérésére összefoglalom a képviselőtestület számára a település egészségügyi 

helyzetéről szóló beszámolót. 

Mindenekelőtt néhány fontosabb statisztikai adat: 

A 2015-ös évben az előzőnél kevesebb, összesen 2 baba született. A statisztikai adatokat csak az egész 

praxisra vonatkozóan tudom megadni. Az éves betegforgalom a teljes praxisra vonatkozóan évek óta 

6000 fő körül mozog. Ambulánsellátás:  1360 eset. Egészséges csecsemő és gyermek tanácsadás:  425 

fő. Kórházba utalás: 14 eset. Csecsemőkori kötelező szakorvosi szűrővizsgálatok + egyéb beutalások: 

400 eset 

Fokozott gondozást igénylő gyermek és csecsemő: 150 fő, ezek legnagyobb része légúti vagy ortopédiai 

és néhány egyéb belgyógyászati betegség miatt igényel gondozást. Évek óta emelkedik az anyagcsere 

problémákkal és stressz okozta betegségekkel gondozásra szoruló gyermekek száma. 

Az óvodával kialakított jó együttműködést sikerült tovább erősíteni, és a gyermekjóléti szolgálattal is 

rendszeres kapcsolatban vagyok, az értekezleteken minden alkalommal részt veszek.  

Kirívó gondatlanságot nem tapasztaltam a szülők részéről, tanácsaimat többnyire megfogadják, és 

beteg gyermekeiket időben hozzák orvosi vizsgálatra. 

Köszönöm, hogy a tél folyamán egyre több gondolt okozó kazánt az önkormányzat lecseréltette, azóta 

a fűtésünk rendben működik. Az önkormányzatnak már nagyon régen jelezzük azt is, hogy a rendelő 

melletti tároló helyiségben és a váró előterében rendkívül erőteljes penészedést, valamint több 

alkalommal beázást is tapasztaltunk. Amikor a mentőállomás épült, akkor tisztasági festés történt, de 

azóta jelentős állapot romlást észlelünk. 

Utoljára az ügyeletben való részvétellel kapcsolatos gondomat jelezném, melyről külön beadványban 

küldtünk tájékoztatást két másik gyermekorvos kollégámmal közösen. Ebben kérem a testület 

megértését és támagtását. 
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